

Cairo, July 11, 2019

القاهرة في 11 يوليو 2019

Attn: Mrs. Heba Elserafy
Director Disclosure Department
Egyptian Exchange

عناية: الأستاذة/ هبة الله الصيرفي
رئيس قطاع الإفصاح
البورصة المصرية

Dear Madame,

تحية طيبة و بعد،

Kindly be informed that Global Telecom Holding S.A.E. ("GTH") provides this update regarding the dismissal of the Jordanian court dispute filed in 2014 by the tax authority of the Government of Jordan ("GOJ") against GTH (among other defendants), which arises out of a related proceeding concluded in 2011 against Pioneers Investments Ltd. ("Pioneers"). GTH was never properly served with these proceedings.

برجاء العلم بأن شركة جلوبال تيليكوم القابضة ش.م.م. ("جي تي أتش") تقدم هذا التحديث فيما يتعلق برفض دعوى المحكمة الأردنية المقامة في عام 2014 من قبل مصلحة الضرائب الأردنية ضد جي تي أتش (ضمن مدعى عليهم آخرين)، والتي نشأت من جراء إقامة دعوى ذات صلة في 2011 ضد شركة بايونيرز انفيستمنتس آل تي دي ("بايونيرز"). لم يتم إعلان جي تي أتش بشكل صحيح بهذه الإجراءات.

Pioneers is an inactive subsidiary of GTH incorporated in Jordan and the GOJ claims pertain to certain Jordanian tax assessments following the sale of telecoms operator *Fastlink* by Pioneers in 2002. GTH did not participate in the management of Pioneers and, as a shareholder in a limited liability company, is not liable for any of the debts of Pioneers.

بايونيرز هي شركة غير نشطة تابعة لشركة جي تي أتش تأسست في الأردن ودعاوي الحكومة الأردنية تتعلق ببعض تقييمات الضرائب الأردنية بعد بيع مشغل الاتصالات فاست لينك من قبل بايونيرز في عام 2002. لم تشارك جي تي أتش في إدارة بايونيرز، وبصفتها مساهماً في شركة ذات مسؤولية محدودة، فهي غير مسؤولة عن أي من ديون بايونيرز.

GTH has been notified that the GOJ appealed the first instance Jordanian court decision which dismissed the claim filed by the GOJ.

تم إخطار جي تي أتش بأن الحكومة الأردنية قد استأنفت حكم المحكمة الأردنية الابتدائية التي رفضت الدعوى المقامة من قبل الحكومة الأردنية.

GTH has filed its responsive opposition to the GOJ's appeal and plans to continue vigorously defending its rights in the Jordanian courts.

قدمت جي تي أتش معارضتها رداً على استئناف الحكومة الأردنية، وتعتزم مواصلة الدفاع بقوة عن حقوقها أمام المحاكم الأردنية.

Signature:

التوقيع:

Noha Agaiby

نها عجايبى

Head of Investors Relations

مديرة إدارة علاقات المستثمرين